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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint az energiapolitikáért felelős
kormánytaghoz

„Otthon Melege program folytatásáról!”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 115 . § (1) bekezdés b) pontja szerint a nemzeti fejlesztés i
miniszter az energiapolitikáért való felelőssége körében előkészíti a távhőszolgáltatásra, a
központi fűtésre és melegvíz-szolgáltatásra, vonatkozó jogszabályokat . Továbbá ugyanezen §
(2) bekezdése szerint gondoskodik a fenntartható gazdasági fejl ődés és energiagazdálkodás
stratégiai feltételeinek megteremtésér ő l, így különösen az energiapolitikai, épületenergetikai
és épület-energiatakarékossági programok kidolgozásáról és végrehajtásáról .

A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium 2014 . szeptember 29-én, hirdette meg az Otthon Meleg e
Program keretében kiírt lakossági energiahatékonysági pályázatot . A pályázatokat benyújtani
– elektronikus úton – 2014 . október 29-én, 0 :00 órától lehetett . Sajnálatos módon a lakossági
energiahatékonysági pályázatok informatikai rendszere a túlterheltségéből adódó technikai
okok miatt azonban nem üzemel .

Ezért az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz, mint a energiapolitikáért felel ő s
kormánytaghoz :

• Mikorra kerül működőképes állapotba a rendszer?

• Mi lesz az ügyfelekkel, a félbeszakadt és már elindult ügyekkel? Ha valaki emiat t
lemaradt az kap-e és milyen formában kártérítést? Hány érintett van, és miért nem



kapnak az ügyfelek normális tájékoztatást? Az ügyfelek adatbiztonságában volt- e
esemény, azt kivizsgálata-e valaki, ha igen, milyen eredménnyel ?

• Az EU forrás lehívhatósága rendben lesz-e így, és mi lesz 2015-ben ha ennél százszo r

nagyobb értékben kell hasonló pályázatokat realizálni ?

• Az új pályázat során, milyen garanciák lesznek az egyenlő feltételű pályázásra ?
Akinek nincs internet hozzáférése otthonában, de jogosult lenne a pályázásra, azokka l
mi lesz, eleve miért zárták ki őket a pályázásból, illetve miért nem biztosította k
számukra egyenlő feltételeket? (Egy internettel nem rendelkez őnek lehetősége sincs a
pályázat indulásának napján 0 órakor benyújtania a pályázatát . )

• Az események miatt kik és milyen bels ő vizsgálatokat rendeltek el, történt-e felel ősség
megállapítása a tárcánál és a többi szervezetnél? Erről a korábbi évek gyakorlata
szerint miért nem kaptak tájékoztatást a szakmai képviselők?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . november 10 .

Velez Arpád
országgyű lési képviselő
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